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Serie A N.° 1177754 
sEsIóN ORDINARIA CELEBRADA PoLo PLENO D0 CONCELLO o DÍA 30 ›SETEMBRO - 2004 

ORDE DO DÍA 

DAR CONTA DE EXPEDIENTES DE MODIFICACIÓN DE CRÉDITOS. 
APROBACIÓN DOS FESTIVOS LOCAIS PARA O ANO 2005 
ADXUDICACIÓN DO USÓ PRIVATIVO DO DOMINIO PÚBLICO MEDIANTE A 
INSTALACIÓN DE QUIOSCOS. 
INICIACIÓN DE EXPEDIENTE PARA CONCESIÓN' ADMINISTRATIVA DE USO 
PRIVATIVO DO DOMINIO PUBLICO PARA INSTALACIÓN DE QUIOSCOS. 
ADXUDICACIÓN D0 EXPEDIENTE DE CONTRATACIÓN DE PRÉSTAMO A LONGO PRAZO 2/04, POR IMPORTE DE 2.000.000,00 DE EUROS. 
EXPEDIENTE DE EXPROPIACIÓN FORZOSA PARA A CREACION DUNHA ÁREA 
RECREATIVA DE ESPARCIMENTO EN CEDEIRA. 
APROBACIÓN INICIAL DA MODIFICACIÓN DA'ORDENANZA REGULADORA DA 
XESTIÓN E TRATAMENTO DOS RESIDUOS SÓLIDOS URBANOS, LIMPEZA DE 
ESPAZOS PÚBLICOS E SALUBRIDADE. 

EXPEDIENTE DE ADECUACIÓN DA FACTURACIÓN DA EMPRESA URBASER 
ACTIVIDADE DE CONTROL Do PLENO: 
DAR CONTA DE RESOLUCIÓNS. 
MOCIÓNS. 

ROGOS E PREGUNTAS. 
Na Casa do Concello de Redondela, sendo as vinte horas e trinta minutos do día trinta de 

setembro de dous mil catro, baixo a Presidencia do Alcalde-Presidente D° XAIME REI BARREIRO, e a 
asistencia dos/as Sres./as Concelleiros/as: D. EDUARDO JOSE REGUERA OCAMPO, D. EMILIO GONZÁLEZ IGLESIAS, D‘. LAURA LAGO ALLER, D’. MÓNICA CARREIRA COUÑAGO, D’. 
CARMEN RODRÍGUEZ CUNHA, D. CARLOS GONZÁLEZ FERNANDEZ, D‘. FRANCISCA CANAL 
GÓMEZ, D. JUAN TIZÓN CABALEIRO, D. ANTÓN DIAZMOURELLE, D’. M‘ DELCARMEN AMOEDO DASILVA, D. JAIME DARRIBA VILAS, D° FERMIN ALFAYA PAZ, D° XOSE CARLOS 
PAZOS DOCAMPO, D‘. CECILIA PÉREZ ORXE, D‘. PURIFICACIÓN SERRANO CAVIEDES, D. ALEJANDRO BASTOS FERNÁNDEZ, D‘. HERMINDA QUELLE FERNANDEZ, e D. MANUEL 
PÉREZ PARDO, tamén asistiu o Sr. Interventor do Concello D. MODESTO SOLLA SANZ, actuando 
como Secretaria a Secretaria da Corporación DONA ANA ISABEL DEL CERRO DEL RIO, constitúese o 
Pleno do Concello, en sesión ordinaria, conforme á convocatoria e de acordo coa Orde do Día. 

Non ssisten, excusando a súa ausencia, D. MANUEL IGLESIAS CARRERA e D. RODOLFO 
PATO GARCIA. 

A Presidencia declara aberta a sesión, en primeira convocatoria, procedéndose a trata-Ios puntos 
da Orde do Día. 

l.-DAR CONTA DE EXPEDIENTES DE MODIFICACIÓN DE CRÉDITOS.



Non se formulan observacións, e o Pleno do Concello, en votación ordinaria e por unanimidade 
dos seus membros presentes, sendo dezanove votos a favor (7 do PSdeG-PSOE, 6 do PP, 3 do BNG, 2 de 
Redondeláns Adiante e 1 de EU-IU), dase por enterado dos expedientes de modificación de créditos 9/04, 
10/04, 11/04, 12/04 e 13/04. 

2.-APROBACIÓN DOS FESTIVOS LOCAIS PARA O ANO 2005 
ANTECEDENTES.- 

Dictame da Comisión informativa de Interior de data 27 de setembro de 2004, que transcrito di: 

“Examinada a proposta da Alcaldía que transcrita dí: 

“Atendendo ó disposto no artigo 37.2 do Real Decreto Lexislativo 1/1995, do 24 de marzo, polo 
que se aproba o texto reñmdido da Lei do Estatuto dos Traballadores, e no artigo 46 do Real Decreto 
2001/ 1983, do 28 de xullo, declarado vixente pola disposición derogatoria única do Real Decreto 
1561/ 1995, do 21 de setembro, sobre xornadas especiais de traballo, esta Alcaldía propón o Concello Pleno 
a adopción do seguinte acordo: 

Primeiro.- Fixar como Festas Locais para o ano 2005 as seguintes: 

4 de Abril.- Lúns do Cristo 

26 de Maio.- Xoves da Coca 

Segundo.- Remitir o presente acordo o Servicio de Relacións Laborais da Delegación Provincial 
da Consellería de Asuntos Sociais, Emprego e Relacións Laborais." 

A Comisión, en votación ordinaria e por unanimidade dos señores asistentes acorda informar 
favorablemente a proposta transcrita." 

Non abríndose debate e sometido o asunto a votación, O Concello Pleno acorda por unanimidade 
dos seus membros presentes sendo dezanove votos a favor (7 do PSdeG-PSOE, 6 do PP, 3 do BNG, 2 de RA e l de EU-IU), aprobar o dictame da Comisión Informativa antes transcrito. 

3.- ADXUDICACIÓN D0 USO PRIVATIVO DO DOMINIO PÚBLICO MEDIANTE A INSTALACION DE QUIOSCOS. 
ANTECEDENTES.- 

Dictame da Comisión informativa de Interior de data 27 de setembro de 2004, que 
transcrito di: 

“Examinada a Proposta de adxudicación do uso privativo do dominio público mediante a 
instalación de quioscos, formulada pola Mesa de contratación en data 15 de setembro de dous mil 
catro, que transcrita di: 

I 

“ASUNTO: CONCESIÓN ADMINISTRATIVA DO USO PRIVATIVO DA VÍA PUBLICA E A INSTALACIONS DE QUIOSCOS. 
En relación coa apertura de ofertas feita pola Mesa de Contratación con data 29-7-2.004 

se relaciona a continuación extracto do contido do sobre n° 2" Proposición” das ofertas feitas en 
cada un dos cinco quioscos . 

Quiosco n°l .- Non se presentaron ofertas. 
Quiosco n°2 .- Presentaranse duas ofertas que a continuación se detallan desglosandose 

en cada unha delas o resultado do indicado dentro dos sobres :



(SinaturadoPresidente) 

Serie A N.° 
Incapacidade Fillos Paro Canon anual Ingresos Concesión 

minusvalía 

SOBRE “2" 

D. José Pérez Lago. ........... .. 84 uds 1.800 66.662 euros 7 anos 
Dna Consuelo Soliño Fuentes 65% 1.800 6.210 euros 

Quiosco n°3 .- Presentaron unha soa oferta 

lncapacidade Fillos Paro Canon anual Ingresos Concesión 
minusvalía 

D M‘ Carmen Figuera Blanco - 2.800 Non acredita Non acredita 

Quiosco n°4 .- Presentaron unha soa oferta 

Incapacidade Fillos Paro Canon anual Ingresos Concesión 
minusvalía 

Dna Consuelo Soliño Fuentes 65% Non Aredita - 1.800 6.210 euros - 

Quiosco n°5 .- Non se presentaron ofertas 
Os criterios de valoración segundo o prego son os seguintes : 

Criterio A : Incapacidade total ou parcial invalidez física ou enfermidade común de 0 a 5 puntos. 
Criterio B : Fillos a cargo do solicitante con minusvalía fisica ou psíquica de 0 a 5 puntos Criterio C: Por permanencia en situación de paro forzoso, sempre que o solicitante sexa maior de 45 anos , l punto por ano, ata un máximo de 5 puntos. Criterio D : Por aumento do canon anual de licitación (1.800 euros) por cada 1.000 euros l punto ata un máximo de 10 puntos 
CriterioE: Menores ingresos da unidade familiar , que deberá documentar mediante a presentación da declaración do I.R.P.F. e Patrimonio de 0 a IO puntos Criterio F : Por haber sido titular de concesión administrativa de quioscos en Redondela l punto por ano ata un máximo de 5 puntos. 

A vista dos criterios de valoración e as ofertas presentadas , resulta : 

Quiosco n°l .- Non se presentaron ofertas polo que queda deserta a concesión 
Quiosco n°2 .- Con data 9-9-2.004 e número de rexistro de entrada 7.438 Dna Consuelo Soliño Fuentes resentou unha instancia na ue renuncia e retira a sua ofena o uioso n°2 olo P q ‘l P que non se procederá a valoración da mesma. 

lncapacidade Fillos Paro Canon anual Ingresos Concesión Total 

José Pérez Lago, ......... .. 5 puntos 0 ptos 0 ptos 0 puntos 10 ptos 5 puntos 20 puntos 
A vista da valoración e dado que e a única oferta e a mais vcntaxosa para o Concello. 
Quiosco n°3 .- Presentaron unha soa oferta



Incapacidade Fillos Paro Canon anual Ingresos Concesión Total 

M’ Carmen Figuera Blanco 0 puntos 0 ptos 0 ptos l pto 0 ptos 0 ptos l punto 

A vista da valoración e dado que e a única oferta e a mais ventaxosa para o Concello. 
Quiosco n°4 .- Presentaron unha soa oferta 

Incapacidade Fillos Paro Canon anual Ingresos Concesión Total 

Consuelo Soliño Fuentes 5 puntos 0 ptos 0 ptos 0 puntos 10 ptos 0 puntos 15 puntos 

A vista da valoración e dado que e a única oferta e a mais ventaxosa para o Concello. 
Quiosco n°5 .- Non se presentaron ofertas polo que queda deserta a concesión" 

INTERVENCIÓNS.- 

O SR. BASTOS FERNANDEZ manifesta que o seu Grupo absterase por non figurar na Mesa de Contratación. 

VOTACIÓN E DICTAME: 
A Comisión, en votación ordinaria e por maioría dos señores asistentes, co voto en contra 

do Sr. Bastos Fernández, acorda informar favorablemente a proposta transcrita." 

INTERVENCIÓNS 
O voceiro de Redondeláns Adiante reitera a súa postura de abstención manifestada na 

comisión informativa, que xustifica pola ausencia do seu grupo na Mesa de Contratación. 

VOTACIÓN E ACORDO 
Sometído o asunto a votación, o Concello Pleno acorda co quórum da maioría absoluta do número legal dos seus membros, sendo dezasete votos a favor (7 do PSdeG-PSOE, 6 do PP, 3 do BNG, 1 de EU-IU) e dúas abstencións (2 de Redondeláns Adiante), aprobar o dictame da Comisión Informativa antes transcrito, do que resulta: 

Quiosco n°I .- Non se presentaron ofertas polo que queda deserta a concesión 
Quiosco n°2 .- Adxudicatario: Don José Pérez Lago. 

Quiosco n°3 .- Adxudicataria: Dona M’ Carmen Figueroa Blanco. 
Quiosco n°4 .- Adxudicataria: Dona Consuelo Soliño Fuentes. 

Quiosco n°5 .- Non se presentaron ofertas polo que queda deserta a concesión" 

De conformidade co informe dos servicios técnicos o prazo de execución e remate de cada quiosco será de 60 días contados a partir do seguinte á notificación da resolución da adxudicación. 

4.- INICIACIÓN EXPEDIENTE PARA CONCESIÓN ADMINISTRATIVA DO USO PRIVATIVO DO DOMINIO PUBLICO PARA INSTALACIÓN DE QUIOSCOS 
ANTECEDENTES.-



( Sinatura do Presidenta ) 

Serie A N.° 1177766 
Dictame da Comisión informativa de Interior de data 27 de setembro de 2004, que 

transcrito di: 

Examínada a proposta da Alcaldía, que transcrita dí: 

“Examinado o expediente relativo a concesión de uso privativo de dominio público para 
instalación de quioscos, esta Alcaldía, o Concello Pleno ten a ven 

PROPOÑER 
1°.- Aprobar o prego de cláusulas económico-administrativas para a concesión do uso 

privativo de dominio público para a instalación de quioscos, dispoñendo a súa exposición ó 
público polo prazo de oito días a contar dende a última publicación, que se realizará no Diario 
Oficial de Galicia e no Boletín Oficial da Provincia, para que poidan presentarse reclamacións ou 
alegacións que serán resoltas pola Corporación. 

2°.- Aprobar o proxecto tipo de quiosco a instalar redactado polo arquitecto técnico 
municipal. 

3°.- Convocar concurso par a concesión de uso privativo de dominio público mediante a 
instalación de quioscos, de conformidade co prego de cláusulas económico-administrativas, e as 
normas reguladoras da contratación das Administracións Públicas." 

A Comisión, en votación ordinaria e por unanimidade, acorda informar favorablemente a 
proposta transcrita.- 

INTERVENCIÓNS 
O sr. Bastos Fernández manifesta que o seu Grupo absterase por non figurar na Mesa de 

Contratación." 

VOTACIÓN E ACORDO 
Sometido o asunto a votación, o Concello Pleno acorda co quórum da maioría absoluta 

do número legal dos seus membros, sendo dezasete votos a favor (7 do PSdeG-PSOE, 6 do PP, 3 
do BNG, l de EU-IU) e dúas abstencións (2 de Redondeláns Adiante), aprobar o dictame da 
Comisión Informativa antes transcrito. 

5.- ADXUDICACIÓN DO EXPEDIENTE DE CONTRATACIÓN DE PRÉSTAMO 
A LONGO PRAZO 2/04, POR IMPORTE DE 2.000.000,00 DE EUROS. 

ANTECEDENTES.- 

Dictame da Comisión informativa de economía, facenda e patrimonio celebrada o día 28 
de setembro de 2004, que transcrito di: 

Visto o expediente administrativo correspondente ao préstamo a longo prazo 2/04, por 
importe de 2.000.000,00 de euros. 

Deliberación (...) 

Votación e dictame: 

A Comisión infomativa de economía, facenda e patrimonio, co voto favorable dos/as 
Sres/as Concelleiros/as dos Grupos Municipais do PsdeG-PSOE (3), do BNG (2) ), e a abstención 
do Grupo Municipal do PP (3) e do Grupo Municipal de RA (l), emite o dictame seguinte: 

“Adxudicar ao Banco de Crédito Local o préstamo a longo prazo 2/04 coas seguintes



características (que deberán figurar no correspondente documento contractual): 

* Contía: 2.000.000,00 de euros. 

* Destino: financiamento das aportacións municipais aos investimentos (e á transferencia de ca- 
pital) seguintes: 

04121lA6230l 

04 121 1A62302 

04 1211A62500 

04 I23RE62700 

04 2221A62700 

04 4223A62200 

04 4223 A62500 

04 422RE62200 

04 4321 B62700 

04 4321B62701 

04 4321C62700 

04 4321C62701 

04 4411A60100 

04 441 1A62700 

04 442lA62300 

04 442lA6230l 

04 442 l A62302 

04 443 l A62200 

04 4521 B62200 

04 4631A62200 

Equipo e programas informáticos 

Central telefónica ...................... .. 

Mobiliario, tabiques e cortinas 
Secretaría ................................. .. 

Recoñecemento extraxudicial de 
crédito capítulo 6 .................... .. 
Sinalización vertical ................ .. 

Adaptación patio cuberto para 
aulas música (P) ..................... .. 

Mobiliario conservatorio 

Recoñecemento extraxudicial: obras 
conservatorio ............................... .. 

Alumeados públicos ........................ .. 

Alumeados públicos (P) .................. .. 

Mobiliario urbano parques e xardíns 

Rego automático xardíns ................ .. 

Saneamentos ................................... .. 

Redes de auga e saneamento ........... .. 

Papeleiras e carros ........................... .. 

Maquinaria tratamento do lixo ........ .. 

Mangueiras ..................................... .. 

Obras cemiterio de Mañó ................. .. 

Instalacións deportivas ...................... .. 

Edificios e outras construccións ......... .. 

12.000,00 

12.000,00 

9.300,00 

50.000,00 
9.000,00 

47.588,57 

12.350,00 

1.248,27 

36.000,00 

27.063,16 

32.500,00 

12.000,00 

60.000,00 

441.950,00 

6.000,00 

6 .0O0,00 

i.000,00 

200.000,00 

60.000,00 

18.000,00



( Sinatura do Presidenta ) 

Serie A N.° 1177767 
. 
04 Sl l lA6l 100 Muros públicos en viais municipais .... .. 72.000,00 

04 51 l lA6l 103 Camiños e vías públicas municipais ..... .. 400.000,00 

04 51 l lA62702 Marquesinas ....................................... .. 36.000,00 

04 51 l lA76l00 Convenios coa Deputación: vías públi- 
cas .................................................... .. 190.000,00 

04 622lA62700 Mercado de Redondela .................... .. 48.000,00 

04 721 1A62000 Proxecto e urbanización polígono indus- 
trial Chan das Pipas ............................ .. 200.000,00 

Total ....2.oooÏí{o"o',36-"" 

* Prazo total: 12 anos. 

* Prazo de amortización: 10 anos (do 3° ao 12° anos). 

* Período de carencia: 2 primeiros anos. 

* Amortizacións e xuros: por trimestres naturais vencidos (debendo comunicar o prestamista ao 
Concello de Redondela, con 15 días hábiles de antelación, os importes correspondentes dos xuros 
e da amortización, de cada período). 

* Tipos de xuro: tipo variabel, referenciado ao Euríbor a un ano sen diferencial nen redondeo. 

* Gastos de estudio: exento. 

* Comisión de apertura: exento. 

* Gastos por reembolso anticipado total ou parcial: exento. 

* Comisión de disponibilidade: exento. 

* Calquera outro tipo de gastos: exento, incluidos fedatarios, gastos por cheques, transferencias, 
correo, apuntes, mantemento, seguro de tipo de xuros, etc. 

* Garantías, avais, efectación de recursos: exento. 

* Disposición do préstamo: o importe do préstamo poderase desembolsar conxunta ou 
fraccionadamente a petición do Concello de Redondela durante os dous primeiros anos, mediante 
ingreso nunha conta aberta polo Concello de Redondela na entidade prestamista, devengándose 
xuros exclusivamente, nos dous primeiros anos, polas cantidades efectivamente aboadas (a 
petición do Concello) na conta antes citada a partida da data da súa disponibilidade efectiva na 
mesma. 

* Formalización: dentro dos cinco días hábiles seguintes ao de recepción da notificación do 
acordo de adxudicación." 

DELIBERACIÓN 

O voceiro de Redondeláns Adiante vaise abster porque non se pode paralizar a actividade 
municipal peor advirte que o Concello estase hipotecando cada vez máis; unha posibilidade de 
aforro sería reducir o soldo dos Concelleiros con dedicacións.



O voceiro do BNG sinala que o punto a debate é a adxudicación do préstamo, cousa da 
que non fala o concelleiro Bastos. Débese debater se a oferta escollida é mala ou boa. O sr. Bastos 
era o único concelleiro que, no anterior mandato, reclamaba se lle pagaban ou non, polo tanto non 
está lexitimado para falar de soldos. 

A voceira do PP vaise abster porque o préstamo vai hipotecar o futuro do Concello, e non se 
corresponde con obxectivos concretos, tal como di o sr. Interventor no seu informe. Ademais o 
orzamento incumple a lei de estabilidade orzamentaria. 
Comprende a postura de apoio do BNG, que antes criticaban todo, e agora todo o xustifican, por 
razón do pacto económico de goberno. En lugar de concertar préstamos deben adicarse a 
xestionar; e a xestión demóstrase cos expedientes de modificación de crédito tramitados porque 
outras Administracións financian actividades, pero isto precisa que o Concello o solicite 
debidamente. 
Lamenta non ter tido máis tempo para o estudio do expediente, pero non estaba a súa disposición. 

O voceiro do PSOE expón o contido do punto a debate e a finalidade do crédito, que xa se recollía 
no orzamento municipal. 
Considera que o concelleiro Bastos terá un discurso creible cando devolva os cartos que ten 
cobrado, ata entón todo o que diga é pura demagoxia. Lémbralle que, con anterioridade, votou a 
favor da concertación de préstamos, e que o grupo de goberno non precisa do seu voto. En canto 
á voceira do PP parece esquecer o goberno do PP o que lle cortaron a luz, e non pagaba ningunha 
factura. solicítalle que non lea nas súas intervencións os informes do interventor, porque os 
demais concelleiros tamén saben ler, e que lle explique en que se incumple o obxectivo de 
establidade orzamntaria. 
Remata a súa intervención sinalando que, se o Concello estivera nunha situación económica tan 
mala como di a oposición municipal, a entidade bancaria non ofertaría un tipo de xuro de 
EURIBOR sen diferencial. 

O voceiro de EU-lU solicita que se debata sobre o punto da orde do día, e dille ó voceiro de 
Redondeláns Adiante que consulte os acordos sobre os salarios dos concelleiros. 

Contesta o concelleiro Bastos que él sería o primeiro en devolver cartos, e que cobraba o 25 de 
cada mes como os funcionarios, e os demais o 15 ou 20 de cada mes. Está de acordo en que non se 
paralice ó Concello, pero non comprende como con catro dedicacións exclusivas o Concello está 
tan abandonado. 

O voceiro do BNG critica que a oposición fale de todo menos da adxudicación do préstamo, xa 
postos podían falar da crise do Deportivo. A voceira do PP limítase a repetir o informe do 
interventor. 

A voceira do PP contéstalle que o PSOE e o BNG deberían ler os informes técnicos para evitar 
cometer erros gravísimos, como sucedeu no caso da cementeria de Rande. 

O sr. Alcalde advirtelle á concelleira Francisca Canal que se ciña ó tema a debate, do contrario 
retiraralle o uso da palabra. 

Continúa a voceira do PP reiterando a súa abstención, e manifestándose en contra da postura que 
está levando ó Concello. 

Rematou o debate o voceiro do PSOE manifestando o seu convencimento de que Francisca Canal 
non lle pode contestar á pregunta formulada sobre a estabilidade orzamentaria, porque descoñece 
a desposta; e que non di verdade cando critica porque non lle facilitaron os expedientes, o que 
sucedeu en realidade foi que non se molestou en solicitalos. 

VOTACIÓN E ACORDO 
Sometido o asunto a votación, o Concello Pleno acorda co quórum da maioría absoluta



( Sinatura do Presidente ) 

Serie A N.° 1177768 
do número legal dos seus membros, sendo once votos a favor (7 do PSdeG-PSOE, 3 do BNG, e l 

de EU-IU) e oito abstencións (6 do PP, e 2 de Redondeláns Adiante), aprobar o dictame da 
Comisión Informativa antes transcrito. 

Q-EXPEDIENTE DE EXPROPIACIÓN FORZOSA PARA A CREACIÓN DUNHA AREA RECREATIVA DE ESPARCIMENTO EN CEDEIRA. 
ANTECEDENTES.- 

Dictame da Comisión informativa de economía, facenda e patrimonio celebrada o día 28 
de setembro de 2004, que transcrito di: 

“Visto o expediente administrativo correspondente ao expediente de expropiación 
forzosa para a a creación dunha área recreativa de esparcemento en Cedeira 

Deliberación (...) 

Votación e dictame: 

A Comisión infomativa de economia, facenda e patrimonio, co voto favorable dos/as 
Sres/as Concelleiros/as dos Grupos Municipais do PsdeG-PSOE (3), do BNG (2) ), e do Grupo 
Municipal de RA (l), e a abstención do Grupo Municipal do PP (3), emite o dictame seguinte: 

l° resolver as alegacións presentadas do xeito que se describe a continuación: 

-Alegación formulada por Esmeralda Esteiro Amoedo en relación a erro na identificación 
de titulares do terreo, e en relación a erro na valoración dos terreos. 
En relación á titularidade da finca n° 2 desestímase a alegación por canto na relación aprobada 
polo Pleno do Concello xa figura como propietaria a alegante. 
En relación á titularidade da finca n° 8 procede a rectificación do erro na relación aprobada, coa 
salvedade de que non se trata dun tutular rexistral. 
En relación ó erro na valoración dos terreos procede desestimar a alegación por canto tal cuestión 
resolverase na posterior fase de determinación do prezo xusto; ó abeiro do artigo 19 da LEF as 
alegacións neste intre deben referirse á rectificación dos posibles erros da relación publicada, ou a 
oposición, por razóns de fondo ou forma, á necesidade da ocupación. 

-Alegación fonnulada por Josefa Collazo Iglesias, na súa condición de viúva de Jesús 
Fernández Pení, en relación a erro na valoración do terreo. 

Desestímase a alegación por canto tal cuestión resolverase na posterior fase de 
detenninación do prezo xusto; ó abeiro do artigo 19 da LEF as alegacións neste intre deben 
referirse á rectificación dos posibles erros da relación publicada, ou a oposición, por razóns de 
fondo ou forma, á necesidade da ocupación. 

-Alegación formulada por Maximino Otero García en relación a erro na identificación de 
titulares do terreo, e en relación a erro na valoración do terreo. 
En relación á titularidade da finca n° 5 procede a rectificación do erro na relación aprobada, coa 
salvedade de que non se trata dun titular rexistral. 

En relación ó erro na valoración dos terreos procede desestimar a alegación por canto tal 
cuestión resolverase na posterior fase de determinación do prezo xusto; ó abeiro do artigo l9 da 
LEF as alegacións neste intre deben referirse á rectificación dos posibles erros da relación 
publicada, ou a oposición, por razóns de fondo ou forma, á necesidade da ocupación. 

-Alegación formulada por Manuel Pérez Fervenza en relación á identificación da 
titularidade do terreo.



Estimase a alegación no sentido de entender as dixilencias do expediente co alegante, e 
condicionado a que presente título xustificativo do seu dereito. 

-Alegación formulada por M' Rita Saa Alonso Iglesias no seu nome e no da comunidade 
hereditaria de Clemente Fernández Otero, en relación á valoración do terreo. 

Desestímase a alegación por canto tal cuestión resolverase na posterior fase de 
determinación do prezo xusto; ó abeiro do artigo l9 da LEF as alegacións neste intre deben 
referirse á rectificación dos posibles erros da relación publicada, ou a oposición, por razóns de 
fondo ou forma, á necesidade da ocupación. 

›Alegación fonnulada por Elena Maestu Amoedo en relación á valoración do terreo. 

Desestímase a alegación por canto tal cuestión resolverase na posterior fase de 
detenninacíón do prezo xusto; ó abeiro do artigo 19 da LEF as alegacións neste intre deben 
referirse á rectificación dos posibles erros da relación publicada, ou a oposición, por razóns de 
fondo ou forma, á necesidade da ocupación. 

-Alegación fonnulada por M‘ Carmen Alonso Gonzalez en relación á valoración do 
terreo. 

Desestímase a alegación por canto tal cuestión resolverase na posterior fase de 
detenninacíón do prezo xusto; ó abeiro do artigo 19 da LEF as alegacións neste intre deben 
referirse á rectificación dos posibles erros da relación publicada, ou a oposición, por razóns de 
fondo ou forma, á necesidade da ocupación. 

-Alegación formulada por Francisco Campos Queimaliños en relación á valoración do 
terreo. 

Desestímase a alegación por canto tal cuestión resolverase na posterior fase de 
determinación do prezo xusto; ó abeiro do artigo 19 da LEF as alegacións neste intre deben 
referirse á rectificación dos posibles erros da relación publicada, ou a oposición, por razóns de 
fondo ou forma, á necesidade da ocupación. 

2° aprobación definitiva do proxecto técnico da obra “Área recreativa de esparcimento en 
Cedeira, Redondela" redactado polo enxeñeiro de camiños D° Alberto Moreno García, por 
importe de l84.725,03 €, correspondendo 71.174,15 G ó orzamento de execución por contrata, e 
ll3.550,88 € ó orzamento das expropiacións, estimando necesaria a súa realización, o que leva 
implícito a declaración de utilidade pública e a necesidade de ocupación dos bens. 

3" aprobación definitiva da relación de bens e dereitos afectados, coa súa valoración, que 
se describe a continuación: 

Finca n° 1 

Propietario: Elena Maestu Amoedo. Superficie:1.726,00 m2. 
Importe terreos: 30.205,00 €. Importe outras indemnizacións: 5.936,87 €. Importe total: 36.141,87 
G. 

Finca n° 2 
Propietario: Esmeralda Esteiro Amoedo. Superficie:572,00 m2. 
[importe terreos: 10.010,00 €; Importe outras indemnizacións: 0,00 €. Importe total: 10.010,00 G. 

Finca n° 3 
Propietario: Francisco Campos Quemaliños. Superficie:573 m2. 
Importe terreos: 10.027,50 E. Importe outras indemnizacións: 0,00 €. Importe total: 10.027,50 G. 

Finca n° 4
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Propietario: Herdeiros Jesús Fernández Penl. Superficie:408,00 m2. 
Importe terreos: 7.140,00 €; Importe outras indemnizacións: 0,00 E. Importe total: 7. l40,00 €. 

Finca n° 5 
Propietario: Maximino Otero García. Superficie:489,00 m2. 
importe terreos: 8.557,50 €; Importe outras indemnizacións: 0,00 G. Importe total: 8.557,50 €. 

Finca n° 6 
Propietario: M' Carmen Alonso González. Superficie: 31 1,00 m2. 
Importe terreos: 5.442,50 G; Importe outras indeminizacións: 0,00 G. Importe total: 5.442.50 €. 

Finca n° 7 
Propietario: Manuel Pérez Fervenza. Superficie:296,00 m2. 
Importe terreos: 5.180,00 €; Importe outras indeminizacións: 0.00 €. Importe total: 5. l 80,00 E. 

Finca n° 8 
Propietario: Esmeralda Esteiro Amoedo. Superficie: 349,00 m2. 
Importe terreos: 6.107,50 €; Importe outras indemnizacións: 2.05 8,48 €. lmporte total: 8. l 65.98 €. 

Finca n° 9 
Propietario: Herdeiros Clemente Fernández Otero. Superficie: l 259,00 m2. 
Importe terreos: 22.032,50 G; Importe outras indemnizacións: 808,03 E. Importe total: 22,840.53 
G. 

4° proceder á notificación persoal ós interesados e á publicación de anuncios no Boletin 
Oficial da Provincia, nun xornal dos de máis circulación na provincia. e no taboleiro de edictos 
do Concello, da aprobación definitiva do proxecto e da relación concreta de bens coa súa 
valoración. 

5° iniciar o expediente expropiatorio. invitando ós interesados para que propoñan no 
prazo de quince días hábiles un prezo que posibilite a adquisición por mutuo acordo con cargo ó 
orzamento municipal, utilizando como criterios de valoracións os establecidos na Lei do solo e 
valoracións. 

6° que de formularse propostas sexan informadas polo técnico municipal. 

7° requerir novamente ós interesados afectados para que acheguen os títulos que os 
acrediten como propietarios, coa adevenencia de que o pago do prezo xusto efectuarase: 
- ós titulares rexistrais que así o acrediten mediante certificación. e 
- no seu defecto ós que aporten os títulos xustificativos do seu dereito, complementados con 
certificación negativa de non inscripción no rexistro, da finca descrita no titulo. 
— no caso de pronunciamentos rexistrais contrarios á realidade. será posible efectuar ó pago a quen 
tivera rectificado ou desvirtuado os mesmos, a traves dos medios previstos na lexislación 
hipotecaria. 

vouciön E Açgkm 
Sometido o asunto a votación. o Concello Pleno acorda por unanimidade dos seu: 

membros presentes, sendo dezanove votos a favor (7 do PSdeG-PSOE. 6 do PP, 3 do BNG, 2 de 
Redondelans Adiante, e l de EU-lU). aprobar o dictame da Comisión Informativa antes transcrito. 

7.-APR A IÓ l l 

RE A0014. J 

URBANO LIM? A 

ANTECEDENTES.-



Dictame da Comisión informativa de Medio Ambiente de data 29 de setembro de 2004, 
que transcrito di: 

“O Presidente da Comisión propón votar a seguinte proposta: 

“Téndose que aplicar nos procedementos sancionadores a Ordenanza municipal 
reguladora da xestión e tratamento dos residuos sólidos urbanos, limpeza de espazos públicos e 
salubridade, e téndose detectado un erro no artigo 47 do capítulo VI sobre o Réxíme Disciplinario 
que di: 

“Fíxanse as seguintes contías das sancións: 

l) Para as infraccións leves: multa de 750 euros...” 

O Concelleiro Delegado de Medio Ambiente, Delegación BOP núm. 162, do 25 de 
agosto de 2003 

PROPÓN 

Modificar o artigo 47 do capítulo Vl sobre o Réxime Disciplinario da Ordenanza 
municipal reguladora da xestión e tratamento dos residuos sólidos urbanos, limpeza de espazos 
públicos e salubridade, que deberá dicir: 

“Fíxanse as seguintes contías das sancións: 

2) Para as infraccións leves: multa dende 90 a 750 euros...” 

Debate (...) 

Dictame: 
Procédese á votación da proposta que resulta aprobada por unanimidade dos/as 

Concelleíros/as presentes. 

DELIBERACIÓN 

A concelleira do PP M‘ Carmen Amoedo reitera a postura mantida na comisión 
VOTACIÓN E ACORDO 
Sometido o asunto a votación, o Concello Pleno acorda por unanimidade dos seus 

membros presentes, sendo dezanove votos a favor (7 do PSdeG-PSOE, 6 do PP, 3 .do BNG, 2 de 
Redondeláns Adiante, e l de EU-IU), aprobar o dictame da Comisión Informativa antes transcrito. 

8.-EXPEDIENTE DE ADECUACIÓN DA FACTURACIÓN DA EMPRESA 
URBASER. 

ANTECEDENTES.- 
Dictame da Comisión informativa de Medio Ambiente de data 29 de setembro de 2004, 

que transcrito di: 

O Presidente da Comisión propón votar a seguinte proposta: 
“Visto o acordo do Concello Pleno de data 22. l2.2000 no que se acorda o prezo proposto 

por URBASER S.A. do traslado a Ribadumia do lixo do Concello de Redondela. 
Visto que posteriormente o traslado do lixo faise á planta de O Porriño, e que adaptando
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o prezo aprobado en data 22.12.2000 ao novo desprazamento, e tendo en conta que no contrato 
asinado entre URBASER e o Concello de Redondela estaba previsto o traslado do lixo á planta de 
Guixar, resulta que o prezo por quilómetro de cada viaxe ascende a 1,62 euros. 

Tendo en conta os IPC dos anos 2001, 2002 e 2003, resúltannos os seguintes prezos: 

Ano Concepto Total 
130,51 /80,40 km ¡,62 /km 
1,62 /km x 1,027 (IPC 2,7% anual) 1,66 /km 
1,66 /km x 1,04 (IPC 4% anual) 1,73 /km 
1,73 _/km x 1,026 (IPC 2,6% anual) 1,77 _lkm 

Á vista dos prezos por quilómetro resultantes, os prezos correspondentes a cada viaxe á 
planta de O Porriño son: 

Ano Desglose Importe 
2002 1,66 /km x 22 km/viaxe 36,52 /viaxe 
2003 1,73 lkm x 22 km/viaxe 38,06 /viaxe 
2004 1,77 _/km x 22 km/viaxe 38,94 _/viaxe 

Tendo en conta os prezos por viaxe resultantes o Concelleiro Delegado de Medio Ambiente 
ao Pleno do Concello 

PROPÓN 
Primeiro.- Desestimar as alegacións presentadas pola empresa URBASER, S.A. en base ao 

informe do Sr. Interventor Municipal de data 28.09.2004 Rfa.: T 128/04. 

Segundo.- Proceder ao pago á empresa URBASER, S.A. das facturas correspondentes ao ano 
2004 ao prezo de 38,94 euros/viaxe. 

Terceiro.- Proceder a compensar os excesos en cobros efectuados nas facturas xa pagadas 
polo traslado do lixo á planta de O Porriño." 

Debate (...) 

Dictame: 
o Presidente propón votar a proposta que resulta aprobada pola maioria dos/as membros 

presentes coa abstención de: Maria del Carmen Amoedo Dasilva, Jaime Darriba Vilas, Antón Diaz 
Mourelle, Enninda Quelle Fernández e Manuel Pérez Pardo." 

DELIBERACIÓN 

O voceiro de Redondeláns Adiante anuncia a súa abstención. 
A concelleira do PP M' Carmen Amoedo d¡ que onte na comisión non quedou nada claro, e o 

expediente non estivo en tempo e fonna. 

O voceiro do PSOE está de acordo co fondo da cuestión, se ben as dúbidas que tiña as segue 
tendo e, ó mellor, levaría o expediente doutro xeito. 

O voceiro do BNG di que dende xullo levaba o expediente en intervención, e non se piden 
informes que non sexan preceptivas, o que non quere decir que non haxa colaboración e asesoremento



dos técnicos municipaís na tramitación dos expedientes. 

A concelleira M' Carmen Amoedo di que iso non xustifica que o expediente non estívera 
completo na comisión. 

Rematou o debate o voceiro do BNG recoñecendo que se incumple a nonnativa, pero trátase 
dun problema que él non pode solventar. 

VOTACIÓN E ACORDO 
Sometido o asunto a votación, O Concello Pleno acorda co quórum da maioría absoluta do número legal dos seus membros presentes, sendo dezasete votos a favor (7 do PSdeG-PSOE, 6 do PP, 

3 do BNG, e l de EU-IU), e dúas abstencións (2 de Redondeláns Adiante), aprobar o dictame da Comisión Informativa antes transcrito. 

ACTIVIDADE DO CONTROL D0 PLENO 

9.- DAR CONTA DE RESOLUCIÓNS.- 
O Concello Pleno queda enterado do contido das Resolucións da Alcaldía e dos Concelleiros 

Delegados dende o 27 de xullo ó 27 de setembro de 2004.- 

10.- MOCIÓNS.- 

l0.l MOCIÓN DO GRUPO MUNICIPAL DO PARTIDO POPULAR 
“Francisca Canal Gomez, concelleira do Grupo Municipal do Partido Popular, o amparo do 

establecido no artigo 97 do Regulamento de Organización, Funcionamento e Réxime Xurídico das 
Entidades Locais, formulan para a súa discusión e no seu caso aprobación no Pleno Ordinario do día 30 de setembro a seguinte 

MOCIÓN 
A estrada N-555 no seu percorrido dende Redondela ata Vilar de lnfesta, atopase nun estado lamentable xa que o asfalto está deteriorado, e en zonas como dende Redondela ata o inicio da parroquia de San Esteban de Negros, dende Cabeiro ata Vilar de Infesta carece de beirarúas o que supón un perigo para as persoas que por ela transitan, xa que apenas teñen arcen por onde camiñar, 

esta estrada tamén ten un cambio de rasante moi pronunciado que non está debidamente señalizado e donde se produxeron atropelos de viandantes, o que nos mostra que esta estrada, precisa dunha mellora de manera inmediata. 
Por todo isto o Grupo Municipal do Panido Popular propón que se tome o seguinte acordo: Que o Concello de Redondela inste o Ministerio de Fomento a construcción de beirarúas, un aumento da señalización nas zonas máis perigosas e o arranxo e mantemento desta estrada de manera adecuada." 

Sometida a votación a urxencia da moción o Concello Pleno acorda co quórum da maioría absoluta do número legal dos seus membros, e por unanimidade dos seus membros presentes aprobar a declaración da citada urxencia, de conformidade co artigo 83 do Real Decreto 2568/86, de 28 de novembro. 

DELIBERACIÓN 

O voceiro de EU-IU está a favor da moción, pero tamén sorpréndelle que esta estrada leve en mal estado dende hai anos, e que ata agora o PP non reclamara a súa mellora.
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O voceiro de Redondeláns Adiante tamén apoia a moción, porque considera que é necesaria a 
mellora da estrada. 

0 voceiro do BNG di que non vai apoiar a moción, non porque non sexa necesaria a mellora 
da estrada, senón porque vai alongar os problemas dos veciños. A estrada debe ser mellorada pero 
como o que ten que ser, que e' un vial de acceso, polo tanto prímeíro haberá que pedir a desafectación 
da estrada a Fomento, e despois solicitar a mellora. 

0 voceiro do PSOE comparte a sorpresa do concelleiro de EU, respecto á reclamación actual, 
e non con anterioridade do PP. Apoian a moción pero a postura do PSOE neste tema vai máis alá, 
porque iso non é unha estrada nacional e non se pode mellorar o seu trazado; propoñen outra 
alternativa a través da conexión coa autovía. 

A voceira do PP di que o PSOE tampouco solictou antes a mellora. 
Contesta o voceiro do PSOE afirmando que hai tres invitacións do PSOE a Fomento para a 

execución de melloras na estrada. Está de acordo coa postura do BNG pero pode solicitarse todo 
conxuntamente, a desafectación e maila mellora. 

VOTACIÓN E ACORDO 
Sometido o asunto a votación, O Concello Pleno acorda co quórum da maioría absoluta do 

número legal dos seus membros presentes, sendo dezaseis votos a favor (7 do PSdeG-PSOE, 6 do PP, 
2 de Redondeláns Adiante, e l de EU-IU), e tres abstencións (3 do BNG), aprobar o texto da moción 
antes transcrito. 

ROGOS E PREGUNTAS.- 
Rogo que formula D. Juan Tizón Cabaleiro en relación a que adopten en Chapela as medidas 

oportunas para solucionar os problemas que de seguido se sinalan e que demostran o estado constante 
de abandono que sufre esta parroquia por mor do seu grupo de goberno: 
l.- Arranxar a avería que sofren mais de vinte farolas entre a Avda. de Vigo e a Avda. de Redondela 
(Avda. de Vigo 18, Avda. de Redondela 4 e Camiño de Galo 2) 
2.- Instalar un punto de luz no parque infantil sito tras a Alameda de Chapela, nesa zona, transitada 
frecuentemente por nenos, que se converte o atardecer nunha zona oscura e insegura o carecer dunha 
iluminación adecuada. 

O sr. Alcalde contesta que Chapela non está abandonada. Na Avda. de Redondela tres farolas están 
arranxadas; na Avda. de Vigo había doce farolas sen luz pola construcción dun edificio, pero xa están 
arranxadas, e no Camiño do Galo hai dous. 

M° Carmen Amoedo Dasilva formula as seguintes preguntas: 
l' O pasado mes de xullo o sr. Alcalde de Redondela viaxou a Madrid para manter sendas reunións co 
Director Xeral de Patrimonio e o Director Xeral de Costas, o grupo Municipal do Partido Popular 
gustarialle saber cales foron as xestións realizadas e as conclusións de ditas xestións. 
2' En Resolución da alcaldía de data 12-05-04 false adxudicación de contrato menor para prestación 
servicio avogada da muller. ¿Cal foi o motivo de non prorrogar o contrato da anterior ata poder 
elaborar un prego de cláusulas administrativas particulares reguladoras para a contratación dunha 
abogada e así facer un procedemento aberto a tódalas perosas interesadas en prestar este servicio? 
¿Cómo o BNG non instou os seus compañeiros de goberno a actuar con claridade neste caso?- 
O sr. Alcalde contesta que as xestións foron o impulso ó proxecto de paseo marítimo a Cesantes, e 
fructificaron porque xa encargaron á Dirección Xeral de Costas a redacción do proxecto. En canto a



Patrimonio, resulta ser o propietario do viaducto de Madrid, e a intención é darlle viabilidade. O 
vindeiro seis de outubro manterá unha entrevista co subdirector xeral de patrimonio para estudiar o 
proxecto e buscar financiación. 

En relación ó contrato da avógada da muller contesta a concelleira delegada da Muller que se 
realízaou por urxencia porque a anterior avogada non quería prorrogar o contrato. 

A concelleira Cecilia Pérez Orxe di que non é procedente preguntar á Alcaldía pola actuación do 
BNG. 

E, non habendo máis asuntos que tratar, pola Presidencia dase por rematada a presente sesión, 
sendo as vinteunha horas e corenta e cinco minutos da data fixada no encabezamento, en proba de 
todo o que, se extende a presente acta, que se inscribiu no Libro dende o folio núm. 114 do Papel 
Timbrado da Comunidade Autónoma de Galicia, Seria A n° 1177764 ata a volta do folio núm. 121, 
Serie A núm. l 177771, de todo O que, como Secretaria, DOU FE.- 

O ALCALDE A SECRETARIA XERAL 

XAIME REI BARREIRO ANA ISABEL DEL CERRO DEL RIO 

SESIÓN ORDINARIA CELEBRADA POLO PLENO DO CONCELLO O DIA 10 -NOVEMBRO - 2004 

ORDE D0 DÍA 

APROBACIÓN DAS ACTAS DAS SESIÓNS ANTERIORES. 
DAR CONTA DE EXPEDIENTES DE MODIFICACIÓN DE CRÉDITOS. 
APROBACIÓN DE RECOÑECEMENTO ExTRAxUDICIAL DE CRÉDITOS 
RATIFICACIÓN DO 

I 
TEXTO DEFINITIVO DE CONVENIO URBANÍSTICO DE PLANEAMIENTO NO NUCLEO 23-3 POUSADOURO. 

APROBACIÓN DEFINITIVA DE ESTUDO DE DETALLE EN LEITÓN, CHAPELA PROMOVIDO POR PROCONS-GALLAECIA,S.L. 
6.- APROBACIÓN DEFINITIVA DE ESTUDIO DE DETALLE “FINCA DE CARBALLO” NA RÚA EIDOS PROMOVIDO POR XOSE COUÑAGO AMOEDO. 
ASUNTOS FORA DA ORDE DO DÍA: 
7.- APROBACIÓN DA PROMOCIÓN DUN PLAN DE PENSIÓNS PARA As/Os FUNCIONARIAS/OS E TRABALLADORAS/ES FIXOS E INDEFINIDOS DO CONCELLO DE REDONDELA. 

ACTIVIDADE DE CONTROL Do PLENO: 
DAR CONTA DE RESOLUCIÓNS.


